
Referat af bestyrelsesmøde 19/11 2023

Tilstede: Jan, Frank, Kaare, Laurids, Lars-Bo, Thøger.

Veje og rabatter
Alle lodsejere (pånær 15 uden email ) har modtaget 1. mail om beskæring af rabatter og
hække. Ca halvdelen har problemer med at få det ordnet efter forskrifterne.

Bestyrelsen beslutter at gå rundt i foreningens område (26 nov og 10 dec )og tjekke, hvem
det ellers er, der skal have mail 2. I denne mail bedes grundejerne, inden 14, dage om at
sende en plan for gennemførsel af beskæringen og oprydning skraldespande i rabatten
registreres også.

Vejbump.
Tilbuddet om vejbump på præstegårdsvej er accepteret, og Laurits undersøge muligheden
for skiltning på eksisterende galger. Vi forventer en sagsbehandling på 4- 12 uger.

Generalforsamling 2024.
Næste generalforsamling bliver søndag d 21/4. Det er endnu ikke fastlagt hvor.

Næstformand/formand:
Der er gang i salget på grund af frister og nye ejendomsvurderinger.

Kasserer:
Der er ingen restanter tilbage fra 22 men stadig 3 fra 2023

Strandgrund
Der er planlagt at opsætte nummerskilte på kajakophæng, reparation af motorophænget i
skuret.
Der er lagt en sten i venstre side af vejen til strandgrunden, der hæmmer tilkørslen Kaare
tager kontakt til grundejeren or beder om at få den flyttet

Plads 10 er opsagt.

Vand og dræn.
Der er blevet spulet og renset i efterårsferien. hos nogle grundejere er der særligt problemer
med vand i rabatten. 2 af grundejerne har indvilget i selv at betale for reparation af dræn

Der er også problemer med vand i tre fælles rabatter. Her forsøger bestyrelsen at løse
problemerne med at anlægge stenfaskiner. Frank indhenter tilbud (max 15000+moms) og
sætter i gang.

Webmaster
Udbyderen der drifter hjemmesiden har meddelt at der skal opgraderes til Drupal 8 så der vil
komme ekstra omkostninger til drift af hjemmesiden. Størrelsen af de ekstra udgifter er ikke



helt afklaret. De nuværende driftsudgifter ligger på 7- 10000 om året. Det er en generel
holdning i bestyrelsen, at det er dyrt at have kørende, når siden hovedsagelig fungerer som
et digitalt visitkort for foreningen. Lars-Bo og Thøger taler med udbyderen om priser og
undersøger billigere alternativer.

Næste møde og nytårskur
næste bestyrelsesmøde og nytårskur bliver d 14 januar, hvor der er møde fra 9-12 og
derefter julefrokost


